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حکم توقیف اموال برای ۳۲ میلیون!
دسته گل جدید فدراسیون قبلی دوچرخه سواری

فدراسیون دوچرخه سواری ایران از مهر سال گذشته که در دوران 
سرپرستی به ســر می برد، با مشکلات مختلفی روبرو شده است 

وظاهرا قرار نیست این مشکلات به پایان برسند.
جــدا از پرونده مربــوط به دوپینگ که ایــران در اتحادیه جهانی 
دوچرخه سواری دارد، مشخص شد که فدراسیون در زمان مدیریت 
قبلی به شرکت توسعه و تجهیز، شرکت بیمه و پیمانکار ساختمان 

بدهکار بوده اســت و حتی حق عضویت کنفدراســیون آسیا را هم 
پرداخت نکرده بود.اکنون بدهی دیگر از مدیریت قبلی رو شــده که 
این فدراسیون را با مشکل مواجه کرده است. در مسابقات دوچرخه 
ســواری بین المللی کوهستان که خرداد سال ۹۸ به میزبانی استان 
چهارمحال و بختیاری برگزار شده بود، یک رکابزن زمین می خورد. 
این فرد از فدراســیون دوچرخه سواری شکایت کرده تا بابت آسیب 

هایی که دیده اســت دیه بگیرد.در این رابطه فدراســیون دوچرخه 
ســواری محکوم به پرداخت ۳۲ میلیون تومان شــده است و حکم 
توقیف اموال برای فدراســیون رفته اســت. با توجــه به اینکه آن 
مسابقات بیمه بوده و میزبان هم هیات دوچرخه سواری چهارمحال 
و بختیاری بوده است، مسئولان فدراسیون پیگیر این مسئله هستند 

که چگونه فدراسیون محکوم به پرداخت دیه شده است.

ورزشی
اخبار کوتاه 

   علیرضا آذربرزین

تیم ملی والیبال ایران که با بازیکنان جوان راهی بریزیلیا شــده 
بود هفته ی اول رقابت های لیگ ملت ها را با دو برد و دو باخت 
به پایان رســاند. انتقادات زیادی در رابطه با پوســت اندازی تیم 
ملــی و انتخاب مربی داخلی برای تیــم ملی والیبال ایران وجود 
دارد. گفــت و گویی اختصاصی بــا روزنامه »امتیاز« با مصطفی 
شــجاعی دستیار اســبق ولاسکو در رابطع با شــرایط تیم ملی 

والیبال داشته ایم که در ادامه می خوانید:
انتقادات زیادی نسبت به انتخاب مربی ایرانی وجود 
دارد، ترجیح شما بین مربی خارجی و ایرانی چیست؟

هدایت تیم ملی والیبال ایران بیش از یک دهه در اختیار مربیان 
خارجی تقریبا طراز اول جهان بود، سرانجام و پس از ناکامی آقای 
ولادیمیر آلکنوی روس در مسابقات المپیک تابستانی توکیو تصمیم 
برآن شــد که والیبال ما به دست مربی ایرانی اداره گردد. قرعه به 
نام بهروز عطایی افتاد که پس از موفقیتهای خوبی که در مسابقات 
باشــگاهی ایران داشت توانســته بود تیم ملی جوانان ایران را به 
قهرمانی جهان برساند. حال پس از خداحافظی غیرمنتظره ستاره 
ای چون ســعید معروف تصمیم برآن شد که تیم با پوست اندازی 
عازم مسابقات vnlشــود. به نظر بنده هنوز املای مربی ایرانی 
جدید نانوشــته اســت و باید از نمره دادن زود هنگام و احساسی 
به کادر فنی خودداری نمود و اجازه داد تا ایشــان با طیب خاطر و 
آسودگی خیال تفکرات خود را پیاده نماید،همانطور که همیشه به 
مربیان خارجی زمان کافی داده شده ،حتی ولاسکوی معروف نیز 
در بدو ورود و آغاز کار ناکامی هایی داشــت و  با باخت به استرالیا 
المپیک لندن را از دســت داد ولی رفته رفته جا افتاد و تیم والیبال 
ایران توانســت با هدایت ایشان سری میان سرها درآورده و ورود 
خود را به ســطح اول والیبال جهان اعلام نماید. به شخصه اعتقاد 

دارم که در صورت اعطای زمــان کافی به بهروز عطایی و وجود 
آرامش در اجرای تفکراتشان، ایشان گزینه ای مناسب برای هدایت 

والیبال ایران خواهند بود.
نظرتان در رابطه با پوســت اندازی تیم ملی به چه 

صورت است؟
نکته مهمی که می توان به آن اشــاره نمود آن است که انتخاب 
جایگزینان باید با دقت و وســواس بیشــتری انجام شود و اگر 

هدف تحول و جوانگرایی اســت بازیکنانی درتیم متحول شــده 
باشــند که واقعا افق روشــن و آینده درخشــان داشته باشند نه 
بازیکنانی که امتحان پس داده هســتند و رشــد آنان به نهایت 
خود رسیده و ارزش افزوده ای نخواهند داشت حتی اگر به قیمت 
شکست در همه مســابقات لیگ ملتها بیانجامد. در حال حاضر 
تیم هایــی همچون ایتالیا با بازیکنان امید و زیر ۲۲ســال خود 
در لیگ ملتها حاضر شــده اند، در تیم لهستان خبری از بازیکنان 

نامدارشان نیست و همچنین آمریکائی ها که اتفاقا تا اینجای کار 
هم با همان نفرات نتایج درخشــانی کسب نموده اند. الگوی ما 
باید تیم هایی چون نامبردگان بالا باشــد که بعد از المپیک که 
زمان مناســبی است بدون هراس دســت به خانه تکانی زده و 
قطعا نتیجه آن را هــم درو خواهند نمود، البته این تغییرات باید 
پشتیبانی شــده تا مربی با اعتماد بنفس لازم و آزمون و خطای 
اولیه بتواند رفته رفته به تعادل رســیده و به اهداف تعیین شــده 

نزدیک گردد.
عملکرد ایران در هفته ی اول چطور بود؟

در هفته اول لیگ ملتها که با قرعه ای نســبتا آسان و مناسب 
برای تیم متحول شــده ایران همراه بود با دو برد و دو شکست 
همراه بود که در ظاهر نتیجه بدی نبود ولی منتقدانی هم داشت. 
البته انتقاد به باخت و برد نبود و بیشــتر به نوع انگیزه و سیستم 

بازی بالاخص در مقابل تیم ملی والیبال ژاپن بود.
آینــده ی تیم ملی والیبال را چطــور پیش بینی می 

کنید؟
آینده والیبال ایران مستلزم خروجیهای مناسب از دل کانون های 
والیبال شهرها و استان های سراسر کشورمان خواهد بود که این 
امر حیاتی مستلزم آن است که فدراسیون محترم والیبال نظارت 
دقیق و کارشناســانه ای از طریق هیات ها و کارشناســان خبره 
بر روی این مکان ها که محل پرورش اســتعدادها و سرمایه ها 
هستند داشته باشد تا از پرت شــدن و هرز رفتن آنان و گلخانه 
ای رشد کردنشان جلوگیری نمایند. باشگاه های حاضر در لیگ 
های برتر و دســته اول ما ملزم به داشــتن تیمهای نوجوانان و 
جوانان هستند ولی باید به لحاظ کیفی مورد نظارت دقیق باشند 
تا فقط صرف حضور در مسابقات و عدم جریمه و کسر امتیاز در 
مسابقات شرکت ننموده و هدف غایی آنها معرفی نخبگانی چون 

سعیدمعروف،امیرغفور،محمدموسوی و دیگران باشد.

مربی اسپانیایی، بدنساز جدید پرسپولیس
مربی بدنساز اسپانیایی با قرارداد یک ساله به کادرفنی پرسپولیس 
ملحق شد.طبق اعلام باشگاه پرسپولیس، خوزه آگوستو لوسادا 
بنیتز که فارغ التحصیل دوره بدنسازی از دانشگاه مادرید است با 
عقد قرارداد برای یک فصل به کادر فنی سرخپوشان ایران ملحق 
شــد.او پیش از این با باشــگاه های نساجی قائم شهر و گل گهر 
سیرجان همکاری داشته است و پرسپولیس سومین تجربه کاری 
او در فوتبال ایران اســت.پیش از این مظاهر رحیم پور به عنوان 

مربی بدنساز در جمع سرخپوشان حضور داشت.

رسمی؛ بمب نقل و انتقالات لیگ 
والیبال منفجر شد

امیر غفور در فصل گذشــته رقابت های لیگ برتر والیبال برای 
ســپاهان اصفهان به میدان می رفت. با وجود عملکرد خوبی که 
ستاره سابق تیم ملی در ترکیب سپاهان ارائه داد، این تیم نتوانست 
به مقام قهرمانی لیگ برتر دســت پیدا کند و این تیم  شــگفتی 
ســاز شــهداب بود که به این موفقیت نائل شد.شهداب تا اینجا 
خبرسازترین تیم نقل و انتقالات بوده است. تیم یزدی بعد از تمدید 
قرار داد با چند ستاره کلیدی خود مسعود غلامی، سرعتی زن سابق 
تیم ملی والیبال را هم به خدمت گرفت و  حالا از یک  خرید دیگر 
رونمایی کرده اســت. بر این اساس پشت خط زن سابق تیم ملی 
از فصل آینده برای باشــگاه شهداب یزد توپ خواهد زد.با اعلام 
مدیریت باشگاه فرهنگی-ورزشی شهداب یزد، امیر غفور پاسور و 
ستاره بی بدیل والیبال ایران در یک دهه گذشته با عقد قراردادی 
رسمی و یکســاله به عضویت تیم والیبال شهداب یزد در آمد و 
شماره پیراهن »10« شهداب را در فصل آینده بر تن خواهد کرد.

اولین جام جهانی 4۸ تیمی چگونه است؟
جام جهانی ۲0۲۶ اولین تورنمنت با حضور ۴۸ تیم در 1۶ گروه 
سه تیمی خواهد بود. ورزشگاه های محل برگزاری جام جهانی 
۲0۲۶ روز پنجشنبه اعلام شد.این اولین جام جهانی خواهد بود 
که با حضور ۴۸ تیم برگزار می شود. ایالات متحده آمریکا، کانادا 
و مکزیک همگی به طور خودکار به عنوان کشــورهای میزبان 
جواز حضور در مسابقات را خواهند داشت. 11 شهر ایالات متحده 
که میزبان هستند عبارتند از: آتلانتا، بوستون، دالاس، هیوستون، 
کانزاس ســیتی، لس آنجلــس، میامی، نیویــورک، فیلادلفیا، 
سانفرانسیسکو و سیاتل.شهرهای مکزیکو سیتی و گوادالاخارا 
قرار اســت برای سومین بار  بعد از ســال های 1۹۷0 و 1۹۸۶ 
میزبان جام جهانی باشند. همچنین مونتری نیز برای دومین بار 
میزبان جام جهانی انتخاب شد. در کانادا، تورنتو و ونکوور میزبان 

بازی های جام جهانی ۲0۲۶ هستند.
فرمت جدید جام جهانی ۲۰۲۶

هر تیم دو بازی مرحله گروهی انجام خواهد داد و در نهایت تیم 
های اول و دوم به مرحله یک هشتم نهایی صعود خواهند کرد. 
در قالب جدید، تعداد کل مسابقات جام جهانی از ۶۴ بازی به ۸0 

مسابقه در سال ۲0۲۶ افزایش خواهد یافت.
جام جهانی ۲۰۲۲

اعلام شــهرهای میزبان بسیاری را به فکر جام جهانی بعدی 
خواهد انداخت اما فعلًا بیشــتر نگاه ها به جام جهانی زمستانی 
قطر خواهد بود. در قالب فعلی ۳۲ تیم در هشت گروه چهار تیمی 
حضور دارند. دو تیم برتر هر گروه به دور حذفی راه خواهند یافت. 

جام جهانی ۲0۲۲ در تاریخ ۳0 آبان شروع می شود.
گروه یک: قطر )میزبان(، هلند، سنگال و اکوادور

گروه دو: انگلیس، آمریکا، ایران، ولز
گروه سه: آرژانتین، مکزیک، لهستان و عربستان

گروه چهار: فرانســه )قهرمان دوره قبــل(، دانمارک، تونس و 
استرالیا

گروه پنج: اسپانیا، آلمان، ژاپن و کاستاریکا
گروه شش: بلژیک، کرواسی، مغرب و کانادا

گروه هفت: برزیل، سوئیس، صربستان، کامرون
گروه هشت: پرتغال، اروگوئه، کره جنوبی و غنا

از هر گروه دو تیم به دور حذفی صعود می کنند.
این اولین بار است که جام جهانی به میزبانی یک کشور عربی 
برگزار می شود و دومین بار پس از سال ۲0۲۲ )کره جنوبی/ ژاپن( 
یک کشور آسیایی میزبان می شود. جام جهانی از ۳0 آبان تا ۲۷ 

آذر 1۴01 برگزار خواهد شد.

پاتک درویش به پیشنهاد استقلال؛

یک ملی پوش در آستانه پیوستن به پرسپولیس
هافبک موفق فصل گذشته تیم فوتبال گل گهر سیرجان به 

توافق اولیه با مسئولان باشگاه پرسپولیس رسید.
ســعید صادقی هافبک فصل گذشــته گل گهر ســیرجان 
توانست با 1۴ پاس گل عنوان بهترین هافبک بازیساز لیگ 
برتــر را از آن خود کند تا مزد تلاش های خود را با حضور در 

اردوی اخیر تیم ملی ایران در قطر بگیرد.
اتمام قرارداد این بازیکن باعث شد تا نه تنها امیر قلعه نویی 
برای حفظ او خواهان تلاش مســئولان گل گهر ســیرجان 
شود بلکه تیم های دیگر نظیر پرسپولیس، استقلال تهران و 

سپاهان اصفهان نیز دنبال جذب او بیفتند.
با این حال صادقی در روزهای نخســت نقل و انتقالاتی 
پیشــنهاد یحیی گل محمدی را برای حضور در پرسپولیس 
بــه دلیل ترافیک خــط میانی رد کرد تا ایــن بازیکن در 
صورت عدم حضور در فوتبال امارات به اســتقلال تهران 
نزدیک شــود اما رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس پیگیر 
ایــن بازیکن ماند تا امروز توافق نهایی با مدیر برنامه های 

پیدا کند. بازیکن  این 
گل محمــدی که بــه صادقی قول داده اســت در صورت 
پیوستن به پرســپولیس از وحید امیری در دفاع چپ استفاده 
خواهد کرد با دریافت پیشنهاد مالی هم تراز با بازیکنان ملی 
پوش نظیر مهدی ترابی و ســروش رفیعی در استانه پیوستن 

به پرسپولیس قرار گرفته است.
عملکــرد قابل قبول او با پیراهن گل گهر ســیرجان باعث 
اهمیــت انتقال صادقی بــه یکی از تیم هــای دیگر فوتبال 
باشــگاهی کشور شده است تا پرســپولیس خرید دیگری در 

راه داشته باشد.
در صورتیکه مشــکلی در مســیر عقد قرارداد دو ساله این 
بازیکن پیش نیاید صادقی عصر فردا قرارداد دو ساله ای را با 

پرسپولیس امضا می کند.

مصطفی شجاعی: باید به عطایی زمان داد

مســلم مقصودی، درباره برنامه های تیم ملی بوکس برای حضور در مســابقات قهرمانی آسیا، 
توضیح داد: فعلا چیزی به ما اعلام نکرده اند و فقط زمان شروع اردو مشخص شده است. در حال 
حاضر به صورت انفرادی تمرین می کنیم و بعد از مسابقات قهرمانی کشور به آمادگی نسبتا خوبی 
رســیده ام.او درباره وضعیت مصدومیت خود نیز گفت: متاسفانه در مسابقات قهرمانی کشور دچار 
چند آسیب دیدگی شدم که الان پیگیر درمان آن ها هستم. سعی دارم زیر نظر دکتر تمرینات خودم 
را با فشار کم  پیگیری کنم تا در ادامه به همراه سایر اردونشنیان تیم ملی، آماده مسابقات قهرمانی 
آســیا شوم. خداراشکر آسیب هایی که داشتم برطرف شــده و کم کم آماده خواهم شد. ملی پوش 
بوکس ایران درباره تعویق بازی های آســیایی نیز توضیح داد: به نظر من اگر اردوها مداوم باشــد 
و بتوانیم در تورنمنت های بین المللی خوب هم شــرکت کنیم، این تعویق به سود ما است، در غیر 
این صورت خوب نیســت. امیدوارم این عقب افتادن مثبت باشد و فدراسیون بتواند تورنمنت ها و 
اردوهای مشترک ســطح بالایی را برای تیم ملی فراهم کند تا نتایج بهتری نسبت به بازی های 
آسیایی و قهرمانی آسیای قبل کسب کنیم.تکنیکی ترین بوکسور ایران، درباره سطح بوکسورهای 
دعوت شده به اردوی تیم ملی نیز توضیح داد: در حقیقت شخصا نمی توانم درباره خوب یا بد بودن 
بوکســورهای ایران حرفی بزنم، چون شاید من تاکتیک و شیوه متفاوتی را نسبت به کادرفنی در 
ذهن خودم داشته باشــم. با این وجود می دانم که علیرضا استکی به عنوان سرمربی اصلا کاری 
با نام و نشــان بوکســورها ندارد و تنها توانایی نفرات را مد نظر قرار می دهد. او حق را به حق دار 
می دهد. باید تا مسابقات آسیایی صبر کنیم تا سطح بوکسورها مشخص شود. او درباره نیاز اصلی 
بوکســورهای ایران در اردوی تیم ملی نیز گفت: تنها چیزی که بوکسورهای ما نیاز دارند حقوق 
اســت. ما الان هم از فدراســیون حقوق می گیریم، اما با این مبلغ ناچیز در چنین شرایط سختی 
نمی توان زندگی را گذراند. اکثر ما از زندگی عادی خود می گذریم و به اردو می رویم، به نظرم باید 
حقوقی باشد که کفاف خرجی بوکسورها را بدهد. از زمانی که سیامک صالحی و علیرضا استکی 

آمدند حقوق هست اما امیدوارم این حقوق نیز افزایش یابد.

تیــم ملی فوتبال ایران مانند ادوار گذشــته که قبــل از جام جهانی از 
کمبود بازی دوســتانه مناسب رنج می برد، این بار هم گرفتار این مساله 
شــده و در مهم ترین پنجره بازی های ملی قبــل از جام جهانی که هر 
تیمی می توانســت چهار بازی را برگزار کند، فقط یک بازی در بدترین 

جای ممکن یعنی زیر گرمای قطر، برگزار کرد.
حــال این نگرانی وجود دارد که تیم ملی برای پنجره بعدی بازی های 
ملی در شهریور و مهر که یک هفته جریان دارد، همچنان مشکل داشته 
باشــد و نتواند دیداری را هماهنگ کند و بهره لازم را از آماده ســازی 
خود ببرد. رضا صالحی امیری که به تازگی راهی مجارســتان شــده و 
دیدارهایی را با ســران ورزش این کشور داشته، گفته که مجارها مایل 
به انجام بازی دوستانه با ایران در آبان ماه هستند و در صورتی که این 
مســاله محقق شــود، ایران می تواند یک دیدار با کیفیت را قبل از این 
مسابقات انجام دهد اما سوال اصلی این است که چقدر احتمال برگزاری 

این بازی وجود دارد؟
طبق تقویم بازی های ملی، مجارســتان در شــهریور و مهر، دو بازی 
باقــی مانده خــود را در لیگ ملت ها برگزار خواهد کــرد و جای خالی 
ندارد اما هنــوز برنامه این تیم برای بازی های ملی قبل از جام جهانی 
مشخص نیست. هر چند مجارستان نتوانسته سهمیه این مسابقات را به 
دســت آورد اما قطعا در همین برهه، دیدارهایی را برگزار می کند. تاریخ 
اعلام شده از سوی صالحی امیری هم مربوط به این برهه زمانی است 
که مجارســتان می تواند دیدار دوستانه ای داشــته باشد. فیفا قصد دارد 
مســابقات باشــگاهی را حدود یک هفته تا 10 روز قبل از جام جهانی 
تعطیل کند تا بازیکنان، خود را به تیم های ملی معرفی کنند. )البته تاریخ 
رســمی برای این منظور اعلام نشده است(به همین منظور هم فیفا 1۴ 
نوامبــر )یک هفته قبل از جام جهانی( را برای اعلام اســامی بازیکنان 
مشخص کرده و لیگ های باشگاهی اروپا مانند انگلیس هم تا 1۲ مرداد 

بازی های خــود را برگزار می کنند و از 1۳ مرداد بازیکنان ملی پوش به 
کشورهای خود خواهند رفت.

با این حســاب تیــم ملی ایران یک هفته تا اولیــن بازی خود در جام 
جهانی فرصت دارد. این یک هفته در شــرایطی است که شاید برخی از 
بازیکنان به علت بعد مســافت، دیرتر به تیم ملی ملحق شوند و مطمئنا 
به علت بازی های باشــگاهی خود در کوران مســابقات هســتند و باید 
ریــکاوری کنند. حالا باید دید که آیا ایــران مایل خواهد بود در فاصله 
هفت روز قبل از بازی با انگلیس )شــاید شــش یا پنج روز قبل( در ۲1 

نوامبر )۳1 آبان( دیداری با مجارستان یا هر تیم دیگری برگزار کند؟
آیا مجارســتان با توجــه به کیفیتی که دارد و توانســته اخیرا تیم ملی 
انگلیس را به صورت رفت و برگشــت شکســت دهد و مقابل ایتالیا و 
آلمان به تســاوی دست یابد، گزینه مطلوب کادر فنی ایران است؟ )چرا 
کــه برخی از مربیان ترجیح می دهند قبــل از ورود به یک تورنمنت، با 
تیمی ضعیف تر که احتمال شکســت خوردن مقابل آن ها کمتر اســت، 

بازی کنند.(

مهمترین دغدغه مســئولان باشگاه اســتقلال انتخاب سرمربی جدید 
آبی پوشــان است. گفته می شــود مذاکرات خوبی با یک گزینه اروپایی 
شــده است و اگر مشکلی پیش نیاید تا یکی دو روز آینده از آن رونمایی 

خواهد شد.
در این بیــن، مدیــران باشــگاه در نقل وانتقالات بیکار ننشســته و 
مذاکرات شــان را با گزینه های مدنظر انجام داده اند. در زیر اشاره ای به 

فعالیت های نقل وانتقالاتی باشگاه استقلال شده است:
* پــس از جذب ســجاد شــهباززاده، حضور کاوه رضایــی در جمع 

آبی پوشان منتفی شد.
* گزینه بعدی استقلالی ها، سعید صادقی است که مورد توجه بسیاری 
از تیم ها از جمله پرسپولیس، ســپاهان و ... قرار دارد. صادقی به دنبال 
بازی در امارات و قطر اســت و به مســئولان استقلال گفته در صورتی 
که به خارج از کشور نرود به این تیم می آید. البته پرسپولیس و گل گهر 
سیرجان نیز رقم قابل توجهی به هافبک ملی پوش فصل گذشته گل گهر 

پیشنهاد داده اند.
* محمدرضا حســینی وینگر فصل گذشــته ســپاهان نیز مورد توجه 
اســتقلال قرار گرفته است، ولی مسئولان سپاهان با انتقال این بازیکن 
مخالفت کرده اند. حســینی به مدیران اســتقلال اعلام کرده است که 

خودش به دنبال رضایت نامه خواهد رفت.
* رافائل ســیلوا مدافع برزیلی اســتقلال که قراردادش با این تیم به 
پایان رســیده است، رقم درخواســتی اش را به باشگاه ارائه کرده است. 
مســئولان استقلال سخت به دنبال تمدید قرارداد سیلوا هستند، اما اگر 
موفق به این کار نشــوند محمد نژادمهدی از سپاهان و سامان فلاح از 
پیکان را مدنظر دارند تا جانشین این مدافع برزیلی کنند. البته مسئولان 
پیکان برای صدور رضایت نامه فلاح رقم بالایی خواســته اند که باعث 

عقب نشینی استقلال شده است.

* محمدحســین مرادمند هم دنبال کسر خدمت سربازی اش است که 
در صورت تحقق این امر به استقلال بازمی گردد، چون طبق قراردادش 
یک نیم فصل باید در این تیم بماند و مســئولان استقلال نیز به دنبال 

تمدید قرارداد او هستند.
* محمد نادری نیز ابراز تمایل به بازگشــت به استقلال کرده بود، اما 
به یکباره خواهان بازی در خارج از کشور شد و اگر موفق به پیوستن به 
تیمی نشــود با مسئولان استقلال وارد مذاکره می شود. در پست مهاجم 
نیز با یک بازیکن خارجی توافق نهایی صورت گرفته است و با انتخاب 

سرمربی جدید از او رونمایی خواهد شد.
* وریا غفوری، روزبه چشــمی، مهدی مهدی پور، عارف غلامی، سعید 
مهری، آرمان رمضانی و ... جزو بازیکنانی هســتند که قراردادشــان به 
پایان رسیده است. مدیران استقلال به غیر از غفوری، چشمی و مهری 
با ســایر بازیکنان برای تمدیــد قرارداد تماس گرفته انــد. برای تعیین 
وضعیت غفوری و چشــمی همه چیز منوط به نظر سرمربی بعدی شده 

است.

فرشــید سمیعی معاون حقوقی اســتقلال در گفتگوی زنده با برنامه شــب های فوتبالی درباره 
انتخاب ســرمربی جدید گفت: از روز اولی که تلاش برای انتخاب سرمربی شروع شد، در هیئت 
مدیره فقط یک مربی ایرانی و حدود ۳0 مربی خارجی به عنوان گزینه مطرح شــدند. این افراد بر 
اســاس شرایط زندگی، نوع فرهنگ، نوع سیستم هایی که استفاده می کنند و... توسط یک گروه 

کارشناسی که آقای آجورلو بر آن اشراف داشتند، انتخاب شدند.
وی ادامــه داد: نهایتا این تعداد به حــدود ۳، ۴ مربی کاهش یافت. طی این مدت و در روزهای 
متمادی، کار کردیم و جزئیات را بررســی کردیم که آیا )این افراد( می توانند مســیر قهرمانی را 
ادامه دهند یا خیر. چون ملاک مدیران، ادامه مســیر قهرمانی اســتقلال است. به این دلیل روی 
این مســئله تأکید می کنم چون یکی از معیارها و ملاک های ما )برای انتخاب سرمربی(، تکرار 
قهرمانی اســت.معاون حقوقی استقلال ادامه داد: در کل دنیا 15، 1۶ روز زمان زیادی نیست که 
شــما بخواهید این پروسه را طی کنید. یک سری شایعات و شائبات پیش آمد. علت این است که 
این ســکوت در فصل گذشته به نفع استقلال تمام شــد و مثلا ما توانستیم زمانیکه بازیکنی نیاز 
داشتیم، با اســتفاده از همین سکوت، آن بازیکن را با نصف قیمت در ترانسفرمارکت به استقلال 
انتقال دهیم. این در حالی است که در موارد مشابه وقتی اسم لو می رود، متأسفانه برخی از افراد 
ورود می کنند و قیمت بالاتر می رود. وی خاطرنشان کرد: نقل و انتقالات پیش می رود. استقلال 
قهرمان لیگ بوده اســت. نقاط ضعف تیم در چند پست آنالیز شد و در آن بخش ها اقدام کردیم. 
خوشــبختانه مذاکرات با بازیکنان خوب پیش رفته و افراد باقیمانده که جذب باشگاه خواهند شد، 
به زودی اعلام می شــوند. این نوید را می دهم افرادی که مدنظر باشــگاه بوده اند، تا این لحظه 

مشکلی درخصوص جذب آنها وجود نداشته است.
او صحبت هایش را اینگونه ادامه داد: به امید خدا در همین هفته سرمربی قطعی و نهایی باشگاه 
استقلال اعلام می شود. در فضای مجازی نام افراد مختلفی مطرح شد ولی موضع رسمی باشگاه 

این است که در همین هفته مربی معرفی خواهد شد.

در روزهایی که برخی هواداران تیم ملی ایران در کشــورمان هشتگ »اخراج اسکوچیچ« را داغ 
کرده اند، در انگلستان هم همین بلا بر سر گرت ساوت گیت آمده است. اگر ما بدون بازی تدارکاتی 
بعد از ســه ماه دور هم جمع شــدیم و یک باخت خفیف دوســتانه برابر الجزایر دادیم، تیم ملی 
انگلستان، فینالیست یورو ۲0۲0 چند بازی پشت سر هم افتضاح را تجربه کرد تا موجی از حیرت 
و شــگفتی به وجود بیاید. تیم ملی انگلستان در شروع مسابقات فصل جدید لیگ ملت های اروپا 
نتایج بسیار عجیبی گرفت. آنها کارشان را با شکست یک بر صفر برابر مجارستان آغاز کردند. آن 
زمان خیلی از سه شیرها انتقاد شد، اما منتقدان نمی دانستند که این تازه روزهای خوب شان است! 
تیم ملی انگلیس در ادامه دو تســاوی پی در پی برابر آلمان و ایتالیا را ثبت کرد و نهایتا در اولین 
بازی دور برگشــت به قصد جبران شکست رو در روی مجارستان ایستاد؛ مسابقه ای که در پایان 
به یک رسوایی ماندگار در تاریخ فوتبال این کشور تبدیل شد. شاگردان گرت ساوت گیت در خانه 
با چهار گل مغلوب تیم حریف شدند. رولند سالای دو گل نخست این بازی را در دقایق 1۶ و ۷0 
به ثمر رســاند. پس از او نیز شولت ناگی در دقیقه ۸0 و دنیل گازداگ در دقیقه ۸۹ برای مجارها 
گلزنی کردند. همچنین جان اســتونز مدافع تیم ملی انگلیــس در دقیقه ۸۲ با دریافت کارت زرد 
دوم از زمین بازی اخراج شــد. این اولین شکســت ۴ گله انگلیش در خانه بعد از ۹۴ سال بود که 
به خوبی وخامت اوضاع را نشان می دهد. پس از این مسابقه ساوت گیت آماج شدیدترین انتقادات 
ممکن قرار گرفت و بسیاری از هواداران فوتبال در انگلستان خواهان اخراج او شدند. تنها ساعتی 
پس از پایان مسابقه، هواداران متعصب تیم ملی انگلیس با انتشار پیام   هایی در شبکه های اجتماعی 
و ترند کردن هشــتگ مربوط به اخراج ساوت گیت با 1۲ هزار توییت ناراحتی خود را ابراز کردند. 
یکی از هواداران مدعی شــد که ســاوت گیت در حال هدر دادن یک نسل طلایی دیگر از فوتبال 
انگلیس است. او نوشت:» ساوت گیت هرگز شایستگی این پست را نداشت و هرگز عملکرد خوبی 
نشــان نداد. صعود در یک تورنمنت نباید شــما را گول بزند. ما نسل طلایی دیگری داریم که با 

حضور ساوت گیت هدر می رود. 

مقصودی:طلایآسیارامیخواهم

آخرین وضعیت نقل وانتقالات استقلالی ها   احتمال بازی ایران و مجارستان وجود دارد؟

هوایابریگروهایران!زماناعلاممربیجدیداستقلال!


